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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Per Bolund (MP)

2014/15:352 Bankernas kontanthantering

Bankernas ovilja att ta emot och lämna ut kontanter har aktualiserats på senare 
tid i en serie tidningsartiklar och debatter. Många människor, framför allt våra 
äldre, har stora svårigheter att klara sin vardag utan kontanter, och de ser sin 
tillvaro alltmer beskuren av att så många banker har slutat att tillhandahålla och 
hantera kontanter. 

Bankerna gömmer sig bakom olönsamhetsargument, och många bankkontor har 
lagts ned de senaste åren som en konsekvens av detta. Samtidigt gör bankerna 
mycket stora vinster och avlönar sin ledning med mångmiljonbelopp och borde 
egentligen ha råd med den service som kontanthantering innebär. 

Min fråga till statsrådet är:

Är det dags att se över lagstiftningen för bankerna gällande kontanthanteringen, 
så att servicenivån upprätthålls för alla i samhället?

………………………………………

Catharina Bråkenhielm (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2015-03-26
Besvaras senast
2015-04-10 kl. 13.30


